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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2022/23:293 Statliga servicestöd

Under många år drog sig staten tillbaka från kommun efter kommun. 
Centralisering var det som prioriterades, och mötet med medborgarna försvann. 
Det var inte enbart en lyckad utveckling.

För Dalarna innebar det att statens myndigheter försvann helt från kommuner 
och stora områden. Möjligen fanns Systembolaget kvar.

Sedan 2012 pågår en återetablering med hjälp av Statens servicecenter. De ska 
bidra till effektivare och mer tillgänglig statsförvaltning. Förutom att 
myndigheter får bättre administrativa tjänster ska information och vägledning 
förbättras till både privatpersoner och företag.

I Dalarna har färre än hälften av kommunerna ett statligt servicecenter. Nu ska 
det öppnas 28 nya kontor enligt regeringens beslut från 2021. År 2023 kommer 
det att finnas nästan 150 servicekontor i 125 av Sveriges kommuner. Efter 2024 
är det oklart hur utbyggnaden kommer att se ut.

Det behövs en fortsatt utbyggnad både för företag och för medborgare. Till 
exempel saknas servicekontor i till ytan stora kommuner som exempelvis 
Älvdalen. Här finns ett stort behov av att samordna och förbättra mötet med 
medborgare och företag. Älvdalen har en kraftigt växande besöksnäring 
och viktig energiproduktion för Sverige men också stora avstånd och en låg 
befolkningstäthet. Trots det finns inte Älvdalen med på listan över den 
kommande utbyggnaden.

Min fråga till statsrådet Erik Slottner är:

 

Kommer statsrådet att verka för att staten ska fortsätta att etablera fler 
servicekontor utöver de 150 som nu är i drift eller som kommer att vara det 
under 2023?

Från Riksdagsförvaltningen
2023-01-31
Besvaras senast
2023-02-08 kl. 12.00
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………………………………………

Lars Isacsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


